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Or.0012.1.7.2021 
 

 

 

 

Protokół Nr 24/21 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 29 listopada 2021 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1135. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza 

Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz        nieobecny 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Drohiczyna oraz Przewodniczącego RM informacji 

dotyczącej złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych gminy i pracowników 

samorządowych za 2020 r. 

4. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021 – 

2029, 

c) uchwalenia Programu współpracy Gminy Drohiczyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami na 2022 r., 

d) zmiany w Uchwale Nr II/70/10 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 6 grudnia 

2010 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Drohiczyna, 

f) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

g) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 25.10.2021 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, 

który przedstawił obecnego na posiedzeniu właściciela firmy „Veryfis” – Zakładu Aranżacyjno 

- wykonawczego, p. Bernarda Leoniuka, który jest zainteresowany kupnem działki należącej 

do Gminy Drohiczyn, położonej na tzw. „punkcie buraczanym”. Burmistrz powiedział, że firma 
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Pana B. Leoniuka zajmuje się od 20 lat produkcją mebli oraz wyjaśnił zasady kupna działek. 

 

Pan B. Leoniuk po krótce powiedział o swoich planach, uzasadniając swoją wypowiedź, 

zainteresowany jest kupnem 10-12 ha, gdzie zostało by to wykorzystane na wiatę, zakład i 

parking. Jeśli chodzi o zatrudnienie, to powstało by ok. 200 miejsc pracy. 

Przewodniczący RM p. M. Rogowiec podziękował p. B. Leoniukowi za zabranie głosu, 

pożyczył dalszych sukcesów w realizacji zamierzonych planów. 

 

Następnie Burmistrz przedstawił wniosek o przejęcie działki obsługującej jako drogę 

wewnętrzną. Uważa, że należy wydać pozwolenie, radni również byli takiego samego zdania. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna 

oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej, w celu omówienia analizy złożonych oświadczeń 

majątkowych przez pracowników UM oraz radnych RM w Drohiczynie. 

Burmistrz omówił wyniki analizy, a następnie Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodnie z 

załącznikiem nr 2. 

 

Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Burmistrzowi i Przewodniczącemu za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 4. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 3). 

 

Dodatkowo poinformowała, że w załączonym projekcie uchwały nastąpiły zmiany dotyczące 

zmniejszenia wydatków w pozostałej działalności związanej z gospodarką odpadami i 

zwiększono wydatki na zakup usług w rozdziale drogi gminne, kwota to 8 300,00 zł. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2021-2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 4). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Gminy Drohiczyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2022 r.. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 5). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr II/70/10 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 6 grudnia 2010 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 6). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Drohiczyna. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 7). 

 
Dodatkowo poinformował o zasadach wynagradzania wójta (burmistrza), które określa 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych, które uzależnia wysokość kwoty wynagrodzenia zasadniczego 

oraz dodatku funkcyjnego m.in. od liczby mieszkańców gminy. Zgodnie ze wskazanym 

rozporządzeniem (tabela I Stanowiska wójtów, burmistrzów, prezydentów miast, starostów i 

marszałków województw) w gminach do 15 tysięcy mieszkańców, określono wynagrodzenie 

zasadnicze i dodatek funkcyjny w wysokości:  

1) wynagrodzenie zasadnicze maksymalny poziom 10 250,00 zł,  

2) stawka dodatku funkcyjnego do 3 150,00 zł. 

 

Obligatoryjnym składnikiem wynagrodzenia wójta (burmistrza) zgodnie z art. 38 ust. 1 ustawy 

z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych jest dodatek za wieloletnią pracę 

tzw. dodatek stażowy. Zgodnie z § 6 ww. rozporządzenia wysokość dodatku specjalnego 

przysługuje w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego.  

Art. 36 ust.3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych stwierdza, że 

wójtowi (burmistrzowi, prezydentowi miasta), staroście oraz marszałkowi województwa 

przysługuje dodatek specjalny. Dodatek specjalny jest obligatoryjnym składnikiem 

wynagrodzenia wójta.  
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W dniu 1 listopada 2021 r. weszła w życie ustawa z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy 

o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych 

innych ustaw oraz Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych. Powyższa ustawa zmieniła ustawę o 

samorządzie gminnym oraz ustawę o pracownikach samorządowych w zakresie wysokości 

wynagrodzeń. Zgodnie z dodanym art 37 ust. 4 w ustawie o pracownikach samorządowych 

minimalne wynagrodzenie wójta (burmistrza) nie może być niższe niż 80% maksymalnego 

wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk określonych w Rozporządzeniu 

Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych.  

W związku z powyższym Rada Miejska w Drohiczynie jest zobowiązana ustalić 

wynagrodzenie Burmistrza Drohiczyna zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

 

Po wysłuchaniu Sekretarza Rada poddała pod głosowanie dwa warianty, 80 % i 90 % tego, co 

nakazuje Rozporządzenie. Jednogłośnie Rada zadecydowała, aby wysokość wynagrodzenia 

Burmistrza Drohiczyna stanowiło 90 % stawki podanej w Rozporządzeniu. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

Burmistrz omówił projekt uchwały i poinformował, że wzrost podatku sięga 4 % (zał. nr 8). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Burmistrz omówił projekt uchwały i poinformował, że wzrost podatku sięga 4 % (zał. nr 9). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 5. 

 

Radny Wojtkowski zapytał, w jaki sposób gmina jest zabezpieczona, gdyby zabrakło prądu i 

były problemy z dostarczaniem wody? 

Burmistrz odpowiedział, że są agregaty, więc aby było paliwo, to wszystko będzie opanowane. 

Sekretarz poinformował, że chodził ankieter po Drohiczynie i odwiedzając mieszkańców 

uzyskiwał informacje na temat źródeł ciepła. Następnie w roku 2022 sporządzić będzie trzeba 
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sprawozdanie z uzyskanych danych i przekazać je do Urzędu Marszałkowskiego. 

Jeśli chodzi o scalenia, to z Gminy Drohiczyn z 4 wsi (Chrołowice, Putkowice Nadolne, 

Wierzchuca Nagórna i Chutkowice), zostało złożonych wniosków na 93 %, dlatego też 

prawdopodobnie nasz wniosek pozytywnie zostanie rozpatrzony.  

Radny Żero zaproponował, aby sprowadzić rodzinę repatriantów do naszej Gminy. 

Burmistrz odpowiedział, że nie wiadomo jak było by z adaptacją, ponieważ był przypadek w 

sąsiedniej gminie, gdzie taka rodzina nie mogła się odnaleźć i zaadoptować. 

Radny Kosiński zapytał, czy do umieszczenia w Środowiskowym Domu Samopomocy w 

Putkowicach są jakieś kwalifikacje? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. 

Radny Daniluk powiedział, że mija kolejna rocznica śmierci byłego Burmistrza, p. Andrzeja 

Bujno i zaproponował, aby po sesji radni złożyli kwiaty na grobie. 

Burmistrz i radni zaakceptowali propozycję radnego Daniluka i ustalili, że po sesji udadzą się 

na cmentarz. 

 

Ad. 6. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Andrzej Kosiński 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


